
 

 

 

Notulen 
 

 Omwonendenoverleg COA - Sloterweg 773 
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 Sheyla van der Honing Monsanto 

Omwonenden: zes 

COA: drie medewerkers 

 Omwonenden: vier 

Gemeente en politie: drie medewerkers 

 
 
1. Opening 
De voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen welkom. De 
kennismakingsronde wordt gehouden, waarin iedereen zichzelf kort introduceert.  
Brigitte (COA) geeft aan dat dit de laatste keer is dat zij aansluit bij de vergadering. 
 
2. Vaststellen notulen vorige vergadering 
De notulen van de vorige vergadering worden besproken en goedgekeurd. Er wordt een 
correctie doorgevoerd: de aankomst van jongeren was op 16 januari in plaats van 15 
januari. Daarnaast worden er vragen gesteld over het delen van de notulen met de 
buurt. Er wordt besloten dat deze op de website slotenoudosdorp.nl in samenwerking 
met Tamar Frankfurther zullen worden geplaatst, maar pas na screening en 
anonimisering om de privacy van betrokkenen te waarborgen. De aanwezigen zijn het 
hiermee eens en vinden het een goed initiatief. 
 
3. Planning komende vergaderingen 
De groep bespreekt de frequentie van de vergaderingen. Er wordt unaniem besloten om 
vier keer per jaar bijeen te komen, met de mogelijkheid om extra vergaderingen in te 
plannen indien nodig. De voorkeur gaat uit naar woensdag als vaste vergaderdag. COA 
zal ervoor zorgen dat deelnemers aan het omwonendenoverleg tijdig op de hoogte 
worden gesteld van de data van de vergaderingen. Daarnaast wordt benadrukt dat 
buurtbewoners die, geen deelnemer zijn van het omwonenden overleg hun inbreng via 
e-mail kunnen doorgeven of aan ander aanwezigen. 
 
4. Korte terugblik op de inloopmiddag 
Een van de buurtbewoners was niet op de hoogte van de inloopmiddag en geeft aan dat 
hij dit jammer vond. Over het algemeen waren de reacties positief. Buurtbewoners 
voelden zich gerustgesteld na de uitleg over de begeleiding van de jongeren. Er wordt 
echter opgemerkt dat niet altijd duidelijk was waarvoor men zich kon inschrijven. Een 
bewoner meldde zich bijvoorbeeld aan als vrijwilliger zonder te weten dat dit betekende 
dat zij ook werd uitgenodigd voor een buurtbijeenkomst. De COA neemt deze feedback 
in ontvangst en zal de communicatie verbeteren. 
 
5. Komst van de eerste jongeren 
Iemand meldt dat een jongere afval op de grond gooide. COA heeft hier direct op 
gereageerd en de jongere betrokken bij een opruimactie om bewustwording te creëren. 
 
Op dit moment verblijven er 35 jongeren in de opvang en gaan zij dagelijks naar school. 
De voertaal is Nederlands, zo veel als mogelijk. De COA zet een inburgeringstraject op 
dat onderdeel is van hun landingstraject. De jongeren krijgen OV-training, waarin ze 
leren hoe ze gebruik kunnen maken van het openbaar vervoer en verkeersregels. We 
hebben fietsen besteld die binnenkort beschikbaar zullen zijn voor de jongeren. 
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Omwonenden spreken de wens uit om de jongeren te verwelkomen. Bewoners mogen 
met aankondiging, een presentje brengen. Zodra de jongeren gesetteld zijn zal er een 
buurtactiviteit worden georganiseerd. Op vragen over mogelijke uitbreiding antwoordt de 
COA dat het aantal jongeren nu maximaal 50 zal zijn per 1 maart groeit naar maximaal 
80. 
 
6. Binnengekomen meldingen 
Er is een klacht binnengekomen over vermoedens van blowen en roken door jongeren 
in de buurt. Uit nader onderzoek blijkt dat één van de jongeren zich verveelde en 
daardoor door de wijk zwierf maar niet aan het blowen was. De COA heeft een actieplan 
opgesteld om hem beter te begeleiden en verveling tegen te gaan. 
Er was ook een klacht over spugen in het openbaar. Hoewel dit als onschuldig werd 
ervaren door sommige buurtbewoners, heeft de COA dit signaal serieus genomen en 
een gesprek gevoerd met de jongere over respectvol gedrag in de buurt. 
Daarnaast is er een samenwerking in de maak met de Volkstuin, die graag iets willen 
betekenen voor de jongeren en de opvanglocatie. Er wordt gekeken hoe deze 
samenwerking vorm kan krijgen. 
Een punt van zorg is het nabijgelegen Cruisegebied, dat een ontmoetingsplek is voor de 
LHBTIQ+-gemeenschap. Er wordt opgemerkt dat jongeren hierover geïnformeerd 
moeten worden zonder oordeel, zodat ze zich bewust zijn van de functie van dit gebied. 
 

7. Afspraken 
- Brede kennismaking tussen buurt en jongeren (activiteiten, buurtbarbecue). 
- Mohamed zal contact opnemen met de eigenaar van het cruisegebied. 
- Bespreken wat buurtbewoners kunnen doen en waar de behoeften liggen. 
- Voortgang en updates over de jongeren blijven een vast agendapunt. 
- Uitnodigingen voor vergaderingen worden per e-mail verstuurd. 
        

8. Rondvraag 
De aanwezigen uiten hun waardering voor de COA en de manier waarop zij de jongeren 
begeleiden. Brigitte die vandaag haar laatste vergadering bijwoont, meldt dat de 
wethouder binnenkort zoals afgesproken een vervolgavond organiseert voor de 
buurtbewoners. De gemeente is bezig met de organisatie van een bijeenkomst hierover. 

 
 
 
 


